
Zápis z jednání kontrolního výboru Brána do Českého ráje, z.s. 
dne 24.4.2023, kancelář MAS Nová Paka  

 
 
Účastníci: 
Viz prezenční listina 
 
1. Přivítání přítomných, zahájení jednání 
H. Štěrbová přivítala přítomné a zahájila jednání KV. 
 
2. Kontrola účetních dokladů MAS 
Zaměstnanci kanceláře předložili členům KV účetní doklady za rok 2022: 
Výkaz zisků a ztráty, rozvaha, daňové přiznání a rovněž šanon s prvotními doklady.  Pan Šulc 
komentoval výkazy. 
Členové rady se seznámili s doklady a konstatovali, že účetnictví je vedeno průkazným 
způsobem. 
Vzhlede k tomu, že se předsedkyně paní Štěrbová nemůže zúčastnit VH MAS dne 27.4., 
poprosila paní Fučíkovou, aby tam přednesla zprávu KV. 
Všichni přítomní souhlasí s uvedeným postupem. 
 
3. Volby 
Na VH se budou konat volby do povinných orgánů po 4 letech. Pan Čermák (zástupce SDH 
Bozkov) a paní Fučíková (zástupce ŽBB) nechtějí již kandidovat. 
Po diskuzi – na VH bude dán návrh, aby KV byl pouze 5 členný. Ostatní souhlasí s novou 
kandidaturou – své souhlasy již zaslali na MAS. 
 
 
Zapsala: Štěrbová     
 
Ověřila: Wimmerová 


